
Zápis z 12. zasedání zastupitelstva obce Lomec
konaného 29. 3. 2013 ve 20 hodin v budově OÚ Lomec

Starosta obce zahájil zasedání zastupitelstva obce Lomec a určil ověřovatele zápisu a zapisovatele.

• ověřovatelé zápisu: Martin Novotný, Pavel Müller
• zapisovatel: Václav Kybic

Přítomno všech 9 členů zastupitelstva obce.

Program zasedání:

1. Zahájení
2. Finanční hospodaření obce
3. Různé
4. Diskuse
5. Závěr

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schválilo předložený program zasedání.
Výsledek hlasování: pro 9, proti 0, zdrželi se 0.
Usnesení bylo schváleno.

Bod č. 2 - Finanční hospodaření obce
Starosta obce informoval o finančním hospodaření obce a o stavech prostředků na běžném a termínovaném účtu
a stavu akcií ve vlastnictví obce a odprezentoval rozpočtová opatření 1/13 a 2/13.

Bod č. 3 - Různé
Starosta obce informoval, že proběhla schůzka s prodejcem ukazatelů rychlosti. Zjistilo se, že pro Novákovice
toto zařízení není potřebné. Pro Lomec by se zařízení využilo v místě, kde se nachází dětské hřiště. Cena zařízení
je cca 40 000 Kč vč. DPH a montáže. Součástí bude i cedule oznamující, že se jedná o úsek měřený radarem.
Cena náhradní baterie je do 1 000 Kč a životnost cca 2,5 roku.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje nákup a montáž ukazatele rychlosti v ceně cca 40 000 Kč
vč. DPH a montáže.
Výsledek hlasování: pro 9, proti 0, zdrželi se 0.
Usnesení bylo schváleno.

Dále starosta informoval, že se kácí vzrostlý strom v Novákovicích na příjezdu od Janovic. Na poradě
zastupitelů se dohodlo, že budou vyzváni obyvatelé Novákovic a Lomce, kdo by měl zájem strom porazit.
Přihlásil se jediný zájemce, p. Vacek, a ten strom kácí.

Starosta oznámil, že obec musela zřídit nový účet u ČNB.

Další informací starosty bylo, že se dětský den uskuteční 1. 6. 2013. Proběhne společný výlet na Konopiště a pak
část účastníků pojede do Aquaparku v Čestlicích a část do Prahy.

Dále starosta informoval, že není pojištěna budova OÚ. Proto požádal ČPP o cenovou nabídku. Bylo odhadnuto,
že budova má hodnotu cca 3 000 000 Kč a vybavení 500 000 Kč. Roční pojistné vychází 3 233 Kč.

Starosta se dozvěděl, že má dojít k prodeji hořejšího rybníka (parcelní číslo 73/1 v k.ú. Lomec). Jediným
zájemcem je zatím Statek Beňovy. Proběhla diskuse, zda by nebylo lepší, kdyby tento rybník odkoupila obec
Lomec.

Návrh usnesení: Obec Lomec se pokusí odkoupit hořejší rybník v Lomci, parcelní číslo 73/1 v k.ú. Lomec.
Výsledek hlasování: pro 9, proti 0, zdrželi se 0.
Usnesení bylo schváleno.

Další informací bylo, že společenský večer proběhne 20. 4. 2013.



Dále starosta informoval, že byl slovně napaden. Prý si přilepšuje na úkor obce. Proto žádá kontrolní výbor
o přezkoumání hospodaření. Pokud výbor zjistí nedostatky, předá je k šetření Policii ČR do příštího zasedání
zastupitelstva obce.

Bod č. 4 – Diskuse
Dotaz p. Martínkové: Kde má brát údaje do kroniky, co se týká kolaudací domů a změn v obyvatelích? Starosta
požádá o výpis z evidence obyvatel do příštího zasedání zastupitelstva obce.

Dotaz p. Martínkové: Bylo by možné zřídit nástěnku ve společenské místnosti? Možné to je, o aktualizaci údajů

se bude starat p. Martínková.

Dále zazněla informace, že firma která rekonstruovala NN síť a veřejné osvětlení v Novákovicích nevyměnila
všechna světla. Starosta zajistí nápravu do příštího zasedání zastupitelstva obce.

Bod č. 5 – Závěr
Starosta obce ukončil zasedání zastupitelstva obce Lomec.



Usnesení z 12. zasedání zastupitelstva obce Lomec
konaného 29. 3. 2013 ve 20 hodin v budově OÚ Lomec

1/13 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci starosty obce o stavu finančních prostředků obce
na běžném a termínovaném účtu a stavu akcií ve vlastnictví obce.

2/13 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí rozpočtová opatření 1/13 a 2/13.

3/13 - zastupitelstvo obce schválilo nákup a montáž ukazatele rychlosti v ceně cca 40 000 Kč vč. DPH
a montáže.

4/13 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci starosty, že se kácí vzrostlý strom v Novákovicích
na příjezdu od Janovic.

5/13 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci starosty, že zřídil nový účet u ČNB.

6/13 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci starosty, že se dětský den uskuteční 1. 6. 2013. Proběhne
společný výlet na Konopiště a pak část účastníků pojede do Aquaparku v Čestlicích a část do Prahy.

7/13 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci starosty, že není pojištěna budova OÚ. Proto požádal ČPP
o cenovou nabídku. Bylo odhadnuto, že budova má hodnotu cca 3 000 000 Kč a vybavení 500 000 Kč.
Roční pojistné vychází 3 233 Kč.

8/13 - zastupitelstvo obce se usneslo, že se Obec Lomec pokusí odkoupit hořejší rybník v Lomci, parcelní číslo
73/1 v k.ú. Lomec.

9/13 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci starosty, že společenský večer proběhne 20. 4. 2013.

10/13 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci starosty, že byl slovně napaden. Prý si přilepšuje na úkor
obce. Proto žádá kontrolní výbor o přezkoumání hospodaření. Zastupitelstvo dalo za úkol kontrolnímu
výboru přezkoumat hospodaření a pokud zjistí nedostatky, předá je k šetření Policii ČR. To provede
do příštího zasedání zastupitelstva obce.

11/13 - zastupitelstvo obce vyslechlo dotaz p. Martínkové, kde má brát údaje do kroniky, co se týká kolaudací
domů a změn v obyvatelích, a pověřilo starostu zajistit výpis z  evidence obyvatel do příštího zasedání
zastupitelstva obce.

12/13 - zastupitelstvo obce vyslechlo dotaz p. Martínkové, zda by bylo možné zřídit nástěnku ve společenské
místnosti, a odpověď starosty, že možné to je, pokud se o aktualizaci údajů bude starat p. Martínková.

13/13 - zastupitelstvo obce vyslechlo informaci, že firma která rekonstruovala NN síť a veřejné osvětlení
v Novákovicích nevyměnila všechna světla, a pověřilo starostu zajistit nápravu do příštího zasedání
zastupitelstva obce.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schválilo usnesení z 12. zasedání zastupitelstva obce Lomec.
Výsledek hlasování: pro 9, proti 0, zdrželi se 0.
Usnesení bylo schváleno.

……………………………………..
starosta obce

František Skála

Ověřovatelé zápisu:
……………………………………..

Martin Novotný

……………………………………..
Pavel Müller


